
UTTALELSE  ORKDAL 2040 FRA ORKDAL KR.F

- Flott med grønnstrukturen som er skissert, og planene om Orklaparken, og få en god 
adkomst for gående og syklende langs Orkla.
 Det vil være fornuftig å ta tak i denne grønnstrukturen som ei første satsing.

- Videre er vi helt enig i å videreutvikle gang/sykkelbanenettet, og dette gjelder hele 
Kommunen. 

- Det er viktig å stimulere til å være ute i det fri, som et godt forebyggende tiltak for  
folks helse. Det koster mindre å forebygge enn å reparere.

- Fjernvarme: En viktig intensjon med Orkdal 2040, er jo å utvikle kommunen som et 
bærekraftig samfunn. Her spiller klima, miljø og energi en viktig rolle. Ut fra dette 
mener vi at vi må utnytte det store potensialet kommunen har innen spillvarme fra 
industrien, og at fjernvarmenettet bygges ut til Fannrem.

- Industri: Vi mener det vil være klokt å tenke oss grundig om, hvor stor vekst vi   
ønsker innen industrietablering fremover, og hvilken type industri vi vil ha som vekst-
potensiale.

- Jordvern: Vi må være restriktive med å ta i bruk dyrka mark til annet enn til å 
produsere mat. Matjorda er under stort press lokalt som globalt.

- Ungdommen: Vi mener at det sentralt i kommunen burde vært opprettet et 
”ungdommens hus”, der ungdommen fikk utfolde seg med variert aktivitet, og ha et
treffsted. Der de selv fikk stor innflytelse over selve bruken av huset. Alt under 
myndig oppsyn, og hvor det skal være fritt for rusmidler.
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